
BR-0052/2/10
PROTOKÓŁ Nr II/10

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 6/10 grudnia 2010 roku

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilamowicach (sala nr 1 – parter).

Obradom przewodniczył: 

Pan Stanisław Nycz - Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Czas trwania:    6 grudnia od godz. 1600 do godz. 1630

                         10 grudnia od godz. 1430  do godz. 1640

Obecni: 15  radnych,  na stan 15 -  wg  załączonej  listy  obecności  (Radna Stanisława  Kudłacik 
uczestniczyła w obradach dnia 10 grudnia br.) oraz zaproszeni:

1. Marian  Trela -  Burmistrz  Wilamowic
2. Stanisław  Gawlik -  Zastępca Burmistrza
3. Andrzej  Kołtun -  Sekretarz Gminy
4. Edward  Grzywa -  Adwokat
5. Zyta  Blachura - Majdak -  Skarbnik
6. Sołtysi Sołectw Gminy Wilamowice i Przew. Zarządu Osiedla Wilamowice
7. Tadeusz Lewandowski - Przew. Miejskiej Komisji Wyborczej

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Wręczenie  Burmistrzowi  Wilamowic  zaświadczenia  o  wyborze  na  Burmistrza  przez 

Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Wilamowicach.
5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.
6. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
7. Wystąpienia zaproszonych gości.
8. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach 

(protokół znajduje się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, pok nr 9). 
9. Podjęcie uchwał w sprawie  :

1)  ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach;
2)  ustalenie składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego,   
     Ochrony Środowiska i Przyrody Rady Miejskiej w Wilamowicach;
3)  ustalenia składu osobowego Komisji ds. Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu 
     Rady Miejskiej w Wilamowicach;
4)  wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2010 rok;
5)  ustalenia wynagrodzenia i innych elementów stosunku pracy dla Burmistrza Wilamowic.

10. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
12. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:

Punkt 1. 
Otwarcie sesji.

Otwarcia sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wilamowicach  Pan Stanisław Nycz, 
który powitał zebranych radnych, burmistrzów oraz pracowników Urzędu Gminy. 



- 2 -

Punkt 2. 
Stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził,  że w sesji  uczestniczy 14 radnych na 
stan  15,  co  pozwala  na  stwierdzenie  prawomocności  obrad  drugiej  po  wyborach  sesji  Rady 
Miejskiej w Wilamowicach.
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Punkt 3. 
Zatwierdzenie porządku obrad 

Pan Przewodniczący – Stwierdził, że wszyscy otrzymali porządek obrad następnie odczytał jego 
punkty. Czy są uwagi? Nie widzę, proszę o przegłosowanie przyjęcia przedstawionego porządku 
obrad, kto jest „za”?

Wynik głosowania:
„za” - 14, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Punkt 4. 
Wręczenie  Burmistrzowi  Wilamowic  zaświadczenia  o  wyborze  na  burmistrza  przez 
Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Wilamowicach.

Pan  Przewodniczący –  Oddał  głos  Przewodniczącemu  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 
w Wilamowicach.
Pan Tadeusz Lewandowski – Stosownie do ustawy o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza 
i  prezydenta  miasta,  Miejska  Komisja  Wyborcza  w  Wilamowicach  stwierdza,  że  w  wyborach, 
które  odbyły  się  dnia  21 listopada  2010  roku,  Pan  Marian  Trela  wybrany  został  Burmistrzem 
Wilamowic. Następnie Przewodniczący MKW złożył Panu Marianowi Treli gratulacje oraz wręczył 
zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Wilamowic.

Punkt 5.
Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.

Pan  Przewodniczący –  Poinformował  zebranych,  że objęcie  obowiązków  przez  burmistrza 
następuje  z  chwilą  złożenia  wobec  Rady  Miejskiej  ślubowania.  W  związku  z  powyższym, 
na podstawie art. 29a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, poprosił 
wybranego burmistrza Pana Mariana Trelę o złożenie wobec Rady Miejskiej ślubowania. Dodał, 
że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg".

Burmistrz Pan Marian Trela - Powstał z miejsca i złożył ślubowanie o treści:

"Obejmując urząd  burmistrza gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,  
a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności  
mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg".

Punkt 6.
Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
W tym  punkcie nie złożono zapytań.

Punkt 7.
Wystąpienia zaproszonych gości.
Brak wystąpień.

Punkt 8.
Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 
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Pan  Przewodniczący –  Poinformował,  że  zgodnie  z  § 83  pkt  8  Statutu  Gminy  Wilamowice 
Komisja  Rewizyjna  składa  wniosek  w  sprawie  przyjęcia  protokołu  z  poprzedniej  sesji  Rady 
Miejskiej. Ponieważ komisje nie są powołane, dlatego protokół Nr I/10 z dnia 1 grudnia 2010 roku 
był wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz obecnie na sali obrad. 
- Czy są uwagi do protokołu? - Brak. 
- Czy Państwo życzą sobie go wysłuchać?
Radny Stanisław Peszel – Składam wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytywania.
Pan Przewodniczący – Wobec powyższego proszę o przegłosowanie, kto z Państwa radnych jest 
za przyjęciem protokołu z obrad I po wyborach sesji bez odczytu?

Wynik głosowania:
„za” - 14, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Pan  Przewodniczący  –  Proszę  Państwa,  dzisiejsza  sesja  została  zwołana  w  trybie 
nadzywczajnym,  poprzez  informację  telefoniczną,  między  innymi  ze  względu  na  interpretację 
prawną, że jest to ostatni dzień po ogłoszeniu wyników wyborów, w którym burmistrz powinien 
złożyć ślubowanie. Nie zostały omówione składy osobowe poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, 
jak również radni nie zapoznali się szczegółowo ze wszystkimi materiałami dotyczącymi projektów 
uchwał.  W  związku  z  powyższym  proponuję  przerwę  w  obradach  sesji  Rady  Miejskiej 
w Wilamowicach  do piątku, tj. do dnia 10 grudnia br., do godz. 14  30  . 
Kto z Państwa jest „za”?

Wynik głosowania:
„za” - 14, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.
Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący – Ogłosił przerwę w obradach sesji (6 grudnia br., godz. 1630).

***
Po przerwie.
(Obrady wznowiono dnia 10 grudnia br., o godz. 1430)

***

Punkt 9.
Podjęcie uchwał w sprawie:

1/ ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Pan Przewodniczący – Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej.
Zgłoszono:

– Radnego Jana Sztafińskiego – wyraził zgodę na kandydowanie;
– Radnego Kazimierza Cebrata – wyraził zgodę na kandydowanie.

Pan  Przewodniczący –  Proszę  o  zgłaszanie  dalszych  kandydatur  -  Brak  zgłoszeń.  Proszę 
Państwa, trzeba powiedzieć parę słów. Bez powołania Komisji Rewizyjnej nie widzę możliwości 
powołania  dalszych  Komisji  Rady.  Ustawodawca  przewiduje  nawet,  że  nie  wybranie  Komisji 
Rewizyjnej  skutkuje  nadzorem  a  nawet  rozwiązaniem  Rady.  Tą  świadomość  musimy  mieć. 
Zdecydowaliśmy się na kandydowanie i na pracę w Radzie dla dobra mieszkańców, więc ta nasza 
praca musi być efektywna. Nic nie stoi na przeszkodzie aby radny pracował w dwóch Komisjach. 
Na kolejnej sesji i tak wprowadzimy ryczałty. Apeluję do Państwa, gdyż mamy tutaj swoisty pat. 
Radny Stanisław Nowak – Trzecia osoba w Komisji Rewizyjnej powinna być z Pisarzowic.
Radny Paweł Gacek – Wydaje mi się, że powinna to być osoba, która ma pewne doświadczenie, 
może  prowadziła  jakieś  przedsiębiorstwo,  będzie  miała  czas  na  pracę  w  tej  Komisji  i  będzie 
mobilna. Nie klasyfikujmy tutaj osób według miejsca zamieszkania.
Pan Przewodniczący – Tak się składa, że spośród obecnych radnych w poprzedniej  kadencji 
w Komisji Rewizyjnej pracował tylko radny Jan Sztafiński. 
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Proszę Państwa, jest godzina 1440 , ogłaszam 10 minut przerwy.

***
Po przerwie.

***

Radny Kazimierz Grzywa – Zgłosił swoją kandydaturę do Komisji Rewizyjnej.
Pan Przewodniczący – Odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr II/6/10
w sprawie: 

Ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach.

***

2/ ustalenie  składu  osobowego  Komisji  Planowania,  Budżetu,  Rozwoju  Gospodarczego, 
Ochrony Środowiska i Przyrody Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Pan Przewodniczący – Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji PBRGOŚiP. 
Zgłoszono:

– Radną Stanisławę Kudłacik
– Radnego Stanisława Peszela
– Radnego Michała Sztafińskiego
– Radnego Kazimierza Stania
– Radnego Stanisława Nycza

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.
Pan Przewodniczący – Odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 
i Przyrody Rady Miejskiej w Wilamowicach. .

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr II/7/10
w sprawie: 

Ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Planowania,  Budżetu,  Rozwoju 
Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Przyrody Rady Miejskiej w Wilamowicach.

***

3/ ustalenia składu osobowego Komisji ds. Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu 
Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Pan Przewodniczący – Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji ds. SOKZiS. 



- 5 -

Zgłoszono:
– Radnego Władysława Carbola
– Radnego Zdzisława Sordyla
– Radnego Mariana Roznera
– Radnego Andrzeja Nycza
– Radną Małgorzatę Dynarowską
– Radnego Pawła Gacka
– Radnego Stanisława Nowaka

Pan Stanisław Nycz – Odczytał  i  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składu  osobowego  Komisji  ds.  Samorządu,  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Sportu  Rady Miejskiej 
w Wilamowicach.

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr II/8/10
w sprawie: 

Ustalenia składu osobowego Komisji ds. Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Sportu Rady Miejskiej w Wilamowicach.

***

4/ wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2010 rok.

Pan Przewodniczący – Oddaję głos Pani Skarbnik.
Pani Zyta Blachura – Majdak – Odczytała oraz omówiła projekt uchwały w w/w sprawie.
Dyskusja:
Pani Zyta Blachura – Majdak – Subwencja oświatowa jest niewystarczająca na wynagrodzenia dla 
nauczycieli.
Radny Michał Sztafiński – Wykup gruntów na boisko w Hecznarowicach – Czy przeznaczone na to 
środki finansowe będą przeniesione jako środki niewygasające?
Pan  Burmistrz  Marian  Trela  –  Sprawa  nie  została  rozstrzygnięta.  Będą  to  tzw.  wolne  środki. 
Nie można dać na niewygasające ponieważ nie mamy umowy. 
Radna Stanisława Kudłacik – Co z rozpoczęciem budowy chodnika w Zasolu Bielańskim? 
Pan Burmistrz   Marian  Trela  –  Projekt  został  zlecony,  umowa została  podpisana  i  wejdzie  to 
w wydatki niewygasające. Nie mamy jeszcze pozwolenia na budowę. 
Radny Stanisław Nowak – Zapytał o realizację budowy kanalizacji w Starej Wsi.
Pan Burmistrz  Marian Trela – Niestety musi to być przełożone na następne lata, będzie korekta 
Wieloletniego Planu. Robimy projekty kanalizacji, jesteśmy też na liście Urzędu Marszałkowskiego.
Pan  Przewodniczący –  Czy  są  jeszcze  pytania?  -  Brak.  Przechodzimy  do  głosowania, 
kto  z Państwa jest „za” przyjęciem uchwały?

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr II/9/10
w sprawie: 

Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2010 rok.

***
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5/  ustalenia wynagrodzenia i innych elementów stosunku pracy dla Burmistrza Wilamowic.

Radny Stanisław Peszel  – Wnioskuję o przesunięcie tego punktu, nie był przegłosowany przy 
wprowadzaniu porządku obrad.
Pan Przewodniczący – Wstawiłem temat jako podpunt 5) w punkcie 9. - podjęcie uchwał, zostało 
to przegłosowane.
Radny Stanisław Peszel – Zostało przegłosowane jako całość, ja tego nie neguję, ale żeby dodać 
ten jeden podpunkt należało go najpierw poddać pod głosowanie. Zgadza się Panie Mecenasie?
Mecenas Edward Grzywa – Z tego co pamiętam, ta sesja, która dziś jest kontynuowana, została 
zwołana na telefon. Decyzja o zwołaniu sesji na dzień 6 grudnia tj. poniedziałek – zapadła w piątek 
po  południu.  Wtedy,  kiedy  Pan  Przewodniczący  oraz  Wiceprzewodniczący  Rady  zdecydowali, 
że Rada Miejska zastosuje się do wykładni Państwowej Komisji Wyborczej i ślubowanie burmistrza 
odbędzie  się  w  ciągu  7  dni  od  daty  ogłoszenia  wyników  wyborów  na  wójtów,  burmistrzów 
i  prezydentów.  Od samego początku tryb  zwołania tej  sesji  nie do końca odpowiadał  zapisom 
Statutu Gminy Wilamowice, jako że sesja powinna być zwołana w takim terminie aby co najmniej 7 
dni wcześniej każdy z radnych otrzymał porządek i mógł się do sesji przygotować. Faktem jest, 
że Pan Przewodniczący umieścił  w porządku obrad punkt  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia 
Pana Burmistrza i przeczytał  go w programie nie zwracając wprost  uwagi,  że ten punkt został 
dodany.  Niewątpliwie  jest  jakimś uchybieniem,  że  Pan  Przewodniczący  nie  wyeksponował,  że 
zamieszcza w porządku obrad kolejny punkt,  z tym że w mojej  ocenie,  decydujące znaczenie 
powinno  mieć  to,  jaką  większością  głosów  ten  porządek  został  przegłosowany.  Z  tego,  co 
pamiętam  porządek  obrad   został  przyjęty  jednogłośnie.  Myślę,  że  jeżeli  w  odczuciu  Pana 
Wiceprzewodniczącego  była  to  pewna  nieprawidłowość,  trzeba  było  zareagować  wtedy,  kiedy 
miała ona miejsce.
Radny Paweł Gacek – Jeśli zaakceptowaliśmy porządek dzienny, to nic nie stoi na przeszkodzie 
żeby również ten punkt był realizowany. 
Radny Stanisław Peszel – Wycofuję swój wniosek.
Pan Przewodniczący – Czy są jeszcze uwagi lub pytania? - Brak. 
Następnie  Pan  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  w/w  sprawie  oraz  poprosił 
o przegłosowanie pytając kto z radnych jest „za” podjęciem uchwały.

Wyniki głosowania:
„za” - 13, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 2.

UCHWAŁA Nr II/10/10
w sprawie: 

Ustalenia wynagrodzenia i innych elementów stosunku pracy dla Burmistrza Wilamowic.

***

Punkt 10.
Odpowiedzi na zapytania, wnioski i interpelacje.
Brak zapytań w punkcie 6. i 7.

Punkt 11.
Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Pan Przewodniczący  -  Zawiadomił  członków Komisji  Rady Miejskiej  o  terminie  pierwszych  - 
inauguracyjnych  posiedzeń,  które  odbędą  się  dnia  17  grudnia  br.,  tj.  w  piątek. 
Komisja Rewizyjna – godz. 14  00  ,  Komisja PBRGOŚiP – godz. 14  30  ,  Komisja ds. SOKZiS –   
godz. 15  00  .
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Radny Stanisław Peszel – Podjął temat zorganizowania konsultacji poszczególnych miejscowości 
celem  przygotowania  „Regulaminu  nadawania  honorowych  obywateli  Gminy  Wilamowice”. 
Złożył wniosek o przygotowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtów dla radnych.
Pan Przewodniczący  - Mam prośbę do Pana Burmistrza o określenie terminu sesji w styczniu, 
na której powinien zostać rozpatrzony budżet. 
Pan Burmistrz Marian Trela – Jest podjęta uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Wilamowice lecz niestety zawarte tam terminy zostały wywrócone przez wybory 
samorządowe. Na dzień dzisiejszy ta procedura jest zawieszona.
Pani  Zyta  Blachura –  Majdak – Poinformowała,  że  budżet  musi  zostać  uchwalony przed 31 
stycznia 2011 roku.

Punkt 12.
Zakończenie sesji.

Pan Stanisław Nycz  – Podziękował wszystkim za udział w II po wyborach sesji Rady Miejskiej 
w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 1640).

Przewodniczący Rady Miejskiej

           Stanisław Nycz

Protokołowała:
Ewa Grzywa


